

Date: 27 September 2022

Subject: Resignation of General Manager International Retail and Acting Appointment

التاريخ: 27 سبتمبر 2022

الموضوع: استقالة من منصب مدير عام البيع بالتجزئة الدولية والتعيين بالإنابة

After complements,

تحية طيبة وبعد،،،

Oman Oil Marketing S.A.O.G. would like to inform the Capital Market Authority, the Market Stock Exchange and the Investors' Community that Mr. Ali Ahmed Abdullah Muqaibal has resigned from the post of General Manager International Retail for personal reasons and his last working day will be 4<sup>th</sup> October 2022.

تفيد إدارة شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع.ع الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين أن الفاضل/ علي بن أحمد بن عبدالله مقبيل قد استقال من منصبه كمدير عام البيع بالتجزئة الدولية لأسباب شخصية على أن يكون آخر يوم عمل بتاريخ 4 أكتوبر 2022.

The management of Oman Oil Marketing company S.A.O.G has approved and accepted his resignation during and has appointed Mr. Jabir Mansoor Nasser Al Wahaibi as Acting General Manager International Retail with effect from 28<sup>th</sup> September 2022. Mr. Jabir Mansoor Nasser Al Wahaibi is currently holding the role of Senior Manager - Business Development at the company.

كما قرّرت إدارة شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع.ع بتكليف الفاضل/ جابر بن منصور بن ناصر الوهبي بمنصب مدير عام البيع بالتجزئة الدولية بالإنابة اعتباراً من تاريخ 28 سبتمبر 2022. و يشغل الفاضل/ جابر بن منصور بن ناصر الوهبي حالياً منصب مدير أول تطوير الأعمال.

The management would like to sincerely thank Mr. Ali Ahmed Abdullah Muqaibal for all his efforts, services and valued contribution during his tenure with the company and wish him all the best in his future endeavors.

تتقدم إدارة الشركة بجزيل الشكر للفاضل/علي بن أحمد بن عبدالله مقبيل على جهوده وخدماته التي قدمها للشركة كمدير عام البيع بالتجزئة الدولية خلال السنوات الماضية وتتمنى دوام النجاح له.

With regards,

وتفضلو بقبول فائق الإحترام والتقدير

طارق بن محمد الجندي

الرئيس التنفيذي

Tarik Mohamed Al Junaidi

Chief Executive Officer

